
Referat af bestyrelsesmøde den 21. november 2015 

Fremmødte: Nickie, Stine, Trunte, Majken, Lillian, Anitta 

Mødet blev holdt over en frokost på cafe Brazz.  

Opgaverne blev fordelt mellem os til det jule bage arrangement weekenden efter. Stine 

tog sig af 3 slags dej, Trunte af en slags dej, Majken stod for pebermynte pastillerne og 

Nickie for kaffe og the. 

 

Der blev talt om at der har været nogen lidt kedelige episoder i Midgården med hær-

værk på scooter, forsvundne ting og nogen som løb på tagene. Vi blev enige om at det 

vil være en god idé at få en ssp konsulent ud og tale med os beboere om hvad vi hver i 

sær kan gøre for at skabe større tryghed og sikkerhed i Midgården.  Nickie har numme-

ret på en som hun vil kontakte og se om der kunne træffes en aftale. 

 

Vi fik mulighed for at se de gulve, som man fremover satser på ved opførelsen af nye 

køkkener og  bestyrelsen var enige om at det virker som en god og holdbar kvalitet, som 

også ser rigtig pænt ud. 

 

Bage dagen lørdagen efter blev en stor succes, hvor mange mødte op og der var en god 

og hyggelig stemning. Dog er bestyrelsen enige om nogen forbedringer til næste år, hvis 

vi finder på bage arrangement igen 

 

 

 


